

2016年“丹斯里黄思华杯”亚洲象棋宿将公开赛竞赛规程

- 1) 主办单位 : 马来西亚森州象棋公会
- 2) 竞赛时间 : 2016年1月13日至14日,
- 3) 竞赛地点 : 在马来西亚森美兰州芙蓉市第二总站(Terminal2)举行。
- 4) 参赛资格 : 凡年龄在55岁或以上的马来西亚公民以及海外棋手均可报名参赛, 性别不限。
主办单位不接受已被列入黑名单棋手的报名。
- 5) 竞赛办法 : 1. 采用《亚洲象棋比赛规例》。
2. 采用积分编排赛制, 共赛7轮。
3. 比赛用时: 每局棋每方基本用时40分钟, 每走一步加15秒。
- 6) 奖励办法 : 第一名RM5000、第二名RM2000、第三名RM1000、第四名RM800、第五名RM400、第六名RM300、第七名RM200、第八名RM100、十二份优胜奖RM50。 (注: 全部获奖棋手奖励奖杯1个)。
- 7) 报名费用 : 报名时需缴纳报名费马币: RM100 / 人 (报名费+14日颁奖晚宴1个席位), 建议参赛选手须自行购买人身意外伤害保险 (含比赛期间及往返途中)。
- 8) 报名方式 : 1. 浏览森州象棋公会官方网站www.myxq.my下载报名表填写后电邮至 nsxiangqi@gmail.com。
2. 联系人: 温显章 +60167490937; 姚威和 +60177709259
沈毅豪 +60168001991
3. 所有参赛棋手应于2016年1月01日前报名, 逾期报名须另付RM50。
- 9) 报到时间 : 棋手请于2016年1月13日10:00前到芙蓉市第二总站(Terminal2)服务总台报到,
- 10) 经费: : 筹委会只负责国内外报名棋手在比赛期间的接送交通 (提前报名者优先接送)
接待: 由工委会在比赛前后、在芙蓉巴士站或火车站安排免费班车接站、送站。请需要接、送的棋手提前一星期告知工委会, 提前或逾期抵达者费用自理。
酒店参考费用如下:
皇城大酒店 (Fame Hotel) - RM130.00每房/晚 (含自助早餐)
D&F 酒店 (D&F Boutique Hotel) - RM98.00 每房/晚
- 11) 日程安排: 1月13日 棋手报到 第一轮 第二轮 第三轮 第四轮
1月14日 第五轮 第六轮 第七轮 颁奖
- 12) 相关细则请关注筹委会公告 www.myxq.my 。
- 13) 请棋手着正装出席大会活动。
- 14) 未尽事宜另行补充通知。
- 15) 本规程解释权属大会筹委会。

“TAN SRI WONG SEE WAH” TROPHY XIANGQI VETERAN OPEN 2016

TOURNAMENT DETAILS

1. Hosted by : Negeri Sembilan XiangQi Association, Malaysia
2. Time and : 13TH & 14TH JANUARY 2016
3. Location : ERA SQUARE MALL, Seremban (formerly known as Terminal 2)
4. Qualification : 55 ages and above (open to all nationalities)
5. Regulations :
 - a) This event complies with Asian Chinese Chess Rules.
 - b) Winners will be decided by the accumulated points from total of 7 rounds.
Organizer reserves the rights to change the number of rounds depending on numbers of participants.
 - c) Game Time: 40 minutes with additional 15 seconds per move
6. Ranking and Awards : Only the top 20 of individual winners will be awarded. The Organization awards (Ringgit Malaysia) 5000 for the Champion, 2000 for the 1st Runner Up, 1000 for the 2nd Runner Up, 800 for the 4th place, 400 for the 5th place, 300 for the 6th place, 200 for the 7th place, 100 for the 8th place, 50 for the 9th – 20th places respectively. All the winners will be awarded a trophy each.
7. Registration fee : RM 100 must be paid before the dateline of registration as mentioned below. We encourage all players to purchase Personal Accident Coverage, especially foreign players.
8. Enrollment Method :
 - a. Download registration form from www.myxq.my and email to nsxiangqi@gmail.com
 - b. Person: MR.SIM +60168001991 OR MR.YOW +60177709259
 - c. Dateline: 1st January 2016. Any later registration will be imposed fine of RM50.
9. Attendance : Please arrive at **ERA SQUARE MALL @** formerly known as Terminal 2 by 10:00am on 13TH January 2016.
10. Transports : Organizer will provide transports during arrival and departure. Please kindly liaise with us for the schedule.
11. Accommodation : Accommodation is at player's own expense. We recommend the hotels below as they are nearby to the Era Square Mall.
 - a) Fame Hotel – RM 130 per night with breakfast
 - b) D&F Boutique Hotel – RM 98 per night
12. Any changes or updates will be updated at our website www.myxq.my .
13. Attire : Formal wear / Decent Clothing
14. Organizer reserves the rights for any final decision or alteration to any matters concerned.

PIALA "TAN SRI WONG SEE WAH", XIANG QI VETERAN TERBUKA 2016

2016年“丹斯里黄思华杯”亚洲宿将象棋公开赛

“TAN SRI WONG SEE WAH” CUP XIANG QI VETERAN OPEN 2016

报名表 Registration Form

英文姓名 English Name					中文姓名 Chinese Name					
身份证号码 IC/Passport No.					出生日期 Date Of Birth			性别 Sex	<input type="checkbox"/> 男 M	<input type="checkbox"/> 女 F
地址 Address										
联系电话 Phone No.					手机 Mobile phone					
衬衫尺寸 T Shirt Size	M	L	XL	XXL	电邮 Email				备注 Remarks	

本人_____愿意参与此比赛，并付上报名费共计

- 国内棋手RM100 (报名费 + 颁奖晚宴1个席位)
 海外棋手RM100 (报名费 + 颁奖晚宴1个席位)

I am _____ willing to participate in this championship and pay the registration fee

- RM100 (Malaysian including a seat for the awards dinner)
 RM100 (Oversea participant including a seat for the awards dinner)

Signature 签名: _____

Date 日期: _____



主办单位
Organizers